

Xinbin County's "Door-knocking Operation" has harassed 162 Falun Gong practitioners

新宾县“敲门行动”骚扰162名法轮功学员

二零一七年四月份至今，辽宁省抚顺市新宾县公安局及各乡镇派出所警察以走访、调查为名，到新宾县及各乡镇村法轮功学员家中，强行入户查看，或电话骚扰，还有少数社区人员及村干部配合警察参与骚扰。他们以来看望学员为借口，拿着一个表格，统计学员信息及还炼不炼法轮功等内容。他们带着执法记录仪，拍照、录像、非法询问、笔录及要求签字、摁手印、化验血等。据悉，这次进户对法轮功学员的骚扰被称为“敲门行动”，是按照一九九九年 前修炼法轮功学员名单逐户骚扰，九九年以后有的人不学了，也被骚扰了。据不完全统计，已知新宾县法轮功学员被骚扰的有144人，不包括电话被骚扰的有7人、不学的有11人。此非法行为仍在持续进行。

Xinbin County's "Door-knocking Operation" has harassed 162 Falun Gong practitioners

Since April 2017, the police of the Xinbin County Public Security Bureau and the various township police stations in Fushun City, Liaoning Province, disguising themselves with home visits or investigations, have forced into the homes of Falun Gong practitioners to examine and check, or called by telephone to harass Falun Gong practitioners in Xinbin County and various townships and villages. There are also a small number of community workers and village officials who cooperate with the police to participate in harassment. They used the excuse of visiting Falun Gong practitioners, holding a form that collects the information of the statisticians of Falun Gong practitioners and if they still practise Falun Gong. They held law enforcement recorders, making videos and taking photographs, illegally interrogating Falun Gong practitioners, keeping records of transcripts and requesting Falun Gong practitioners for their signatures, handprints, blood tests, etc. It is reported that the harassment of Falun Gong practitioners by the households is called "Door-knocking Operation", according to a name list of Falun Gong practitioners before 1999. Those who did not practise Falun Gong since 1999 were also harassed. According to incomplete statistics, 144 Falun Gong practitioners in Xinbin County are known to have been harassed. This excludes 7 who experienced telephone harassment, and 11 people who do not practise Falun Gong. This illegal act is still going on.